

早前經濟日報網發表了一篇文章

(http://topick.hket.com/article/1471050/?r=mcsdfb),綜合了8個工作假期熱門國家之名額及簽證費。其實成功獲批工作假期後,下一步就是要購買工作假期保險。有些國家例如新西蘭、加拿大及韓國的工作假期計劃均要求參加者就他們在當地逗留期間購買保險。

蘇黎世「Live2Play」工作假期保險計劃

能保障你在這難忘旅途上獲得周全保障。

計劃特點

- 保障所有工作假期的常見工種
- 工作假期國家常見海陸空冒險活動
 獲升級保障¹
- 綜合醫療保障高達750,000港元1
- 賠償因未能出席已報讀課程所損失之學費²
- 賠償因租用車輛被竊或損壞而引致的自負額
- 為申請簽證提供支援2
- 365日工作假期的保障*1
 - · 透過手機應用程式Zurich HK的「我的旅程」 功能,輕鬆索償²

*如欲為長達兩年的工作假期投保,請與本公司聯絡。

- 1. 較坊間一般工作假期保險計劃有更佳保障
- 2. 獨特之處

詳情按此或致電蘇黎世專線2968 2398查詢



HKET Net has recently published an article

(http://topick.hket.com/article/1471050/?r=mcsdfb) (in Chinese only) to list the quotas and visa fees that applicable to 8 popular countries that offer Working Holiday Schemes. Once admitted, the next step that working holidaymakers should do is to cover their overseas adventure with an insurance plan.

The Working Holiday Schemes for some countries like New Zealand, Canada and Korea require applicants to take out insurance plans throughout their stay.

Zurich's Live2Play Working Holiday Insurance Plan

is here to ensure you are fully protected in every way throughout your journey.

Plan Highlights

- Covers all common types of work for working holiday
- Enhanced protection for air, land and sea adventure activities common in working holiday countries¹
- Multiple medical cover up to HKD750,000¹
- Compensate your lost tuition fee if you are unable to attend an enrolled course2
- Reimburse the excess payable by you in respect of loss or damage of a rental car
- Support for visa application²
- 365 days coverage for your working holiday*1
- Easy claim submission via Zurich HK mobile app under My Trip²
- are unable to attend an enrolled
- *If you would like to apply for insurance on a two-year working holiday, please contact Zurich for further details.

 1. Enhanced coverage compared with typical working holiday insurance plans in the market
- 2. Unique features

Click here or contact Zurich at 2968 2398 for details